
Consilierii  locali  din
Pecineaga,  în  ședință
ordinară: Iată ordinea de zi
propusă
16 martie 2025 8:41

Consiliul  Local  al  Comunei
Pecineaga este convocat în ședință
ordinară care va avea loc pe data
de 20 martie 2025, ora 10:00, la
sala  de  ședințe  din  Primăria
Comunei Pecineaga.
Iată ce ordine de zi este propusă:
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Deputatul  PSD  Daniel
Georgescu  s-a  întâlnit  cu
primarii  din  Grădina,
Vulturu, Târgușor și Ciobanu:
„Constanța înapoi în TOP!”
16 martie 2025 8:41

Deputatul  PSD  Daniel  Georgescu  a
avut o nouă rundă de întâlniri cu
primarii  din  județul  Constanța,
alături  de  liderul  formațiunii,
Felix Stroe.
Daniel Georgescu a postat, în această seară, pe pagina sa de
socializare:

„Sunt acasă, în județul Constanța. Și am spus permanent ca
vreau să fiu aproape de primarii noștri. Astăzi am continuat
să merg, alături de președintele Felix Stroe, în județ si am
fost acasă la ei, în localitățile Grădina, Vulturu, Târgușor
și Ciobanu.
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Mulțumesc Gabriela Iacobici, Eugen Berbec, Negru Madalina și
Tudorel Gurgu – primarii acestor localități pentru primire dar
și pentru transparență și onestitate.

Vom  face  treabă  bună  împreună  pentru  că,  în  echipă,  este
întotdeauna mai ușor să obținem rezultate frumoase.

Și voi continua. Vreau să stau de vorbă cu cât mai mulți
primari din județul Constanța și să facem proiecte interesante
pentru toate comunitățile constănțene.

Constanța înapoi în TOP!”, a scris Daniel Georgescu.

Deputatul  Daniel  Georgescu:
Comuna  Limanu  a  obținut  o
finanțare de 8,6 milioane de
lei  pentru  modernizarea
rețelei de apă
16 martie 2025 8:41

Comuna  Limanu  va  beneficia  de  o
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investiție de 8,6 milioane de lei
pentru modernizarea rețelei de apă.
Anunțul a fost făcut de deputatul
Daniel Georgescu, care a ținut să
îl  felicite  pe  viceprimarul  cu
atribuții de primar Mihai Feodorof,
pentru reușită.
“Proiectele  comunei  Limanu  merg  înainte.  Felicitări  Mihai
Feodorof pentru noua finanțare obținută.

8,6  milioane  lei  pentru  un  proiect  nou  de  modernizare  a
rețetei de apă din comuna Limanu.

Este un prim pas în reabilitarea întregii rețele existente în
comună și știu că va fi o preocupare a administrație locale să
găsească finanțare pentru aceste lucrări atât de necesare.

Mulțumesc Alexandru Stoica – secretar de stat în Ministerul
Dezvoltării dar si Felix Stroe pentru că ați fost mereu lângă
oamenii comunei Limanu.

Spor la treabă, Mihai Feodorof! Te susținem!”, a declarat
Daniel Georgescu.

Prin acest proiect vor fi modernizați 9 kilometri din rețeaua
de apă existentă, dar și o extindere a acesteia cu încă 3
kilometri.

Lucrările vor începe în această toamnă.

Pe aceeași temă:

Deputatul  PSD  Daniel  Georgescu,  alături  de  primarii  din
Mircea Vodă, Seimeni și Salingy: „Găsim soluții pentru ca
localitățile constănțene să se dezvolte”
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Viceprimarul  Mangaliei  a
reușit să intre în propriul
birou.  Paul  Foleanu:  „În
ciuda  opoziției  evidente  a
primarului,  care  a  încercat
să  provoace  o  altercație,
apoi sa se victimizeze”
16 martie 2025 8:41

„Accesul la biroul viceprimarului –
un pas necesar pentru normalitate”:
Paul Foleanu a reușit astăzi să își
ia în primire propriul birou, care
era ocupat de fostul viceprimar al
orașului.
Paul Foleanu a postat, în această seară: „Astăzi, cu sprijinul
colegilor consilieri, am reușit să obțin accesul la biroul
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viceprimarului, în ciuda opoziției evidente a primarului, care
a încercat să provoace o altercație apoi sa se victimizeze.

În acel birou am găsit lucrurile personale și de familie ale
fostului viceprimar, Dragoș Angelescu.

Am  solicitat  ca  până  mâine,  la  ora  12:00,  biroul  să  fie
eliberat,  deoarece,  începând  de  mâine,  îmi  voi  desfășura
activitatea în acel spațiu destinat functiei de viceprimar.

Primarul Radu Cristian, de la data in care am fost ales si
până in prezent nu mi-a delegat atributii si nu mi-a permis
accesul in biroul viceprimarului.

Astazi printr-o adresa m-a informat ca refuza sa imi plătească
indemnizația aferenta functiei in care am fost ales.

Il  informez  ca  sunt  si  voi  fi  avocat  si  ma  voi  adresa
instantelor de judecata si organelor abilitate sa se faca
dreptate!”

Continuăm să lucrăm pentru transparență, respectarea legii și
buna administrare a municipiului Mangalia!

Deputatul  PSD  Daniel
Georgescu,  alături  de
primarii  din  Mircea  Vodă,
Seimeni  și  Salingy:  „Găsim
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soluții  pentru  ca
localitățile  constănțene  să
se dezvolte”
16 martie 2025 8:41

Deputatul  PSD  Daniel  Georgescu,
ales  în  Circumscripţia  electorală
nr.  14,  își  respectă  promisiunea
făcută  la  începutul  mandatului.
Parlamentarul  a  avut,  ieri,  12
martie 2025, o întâlnire cu edilii
din  Mircea  Vodă,  Seimeni  și
Salingy.
„Am promis să reprezint județul Constanța și să încercăm, ca
împreună cu primarii, să găsim soluții pentru ca localitățile
constănțene să se dezvolte.

Și  cred  că  cea  mai  eficientă  cale  de  a  afla  care  sunt
problemele este aceea de a merge la fața locului.

Astăzi, am plecat de la Parlament și am avut o întâlnire cu
primarii  din  Mircea  Vodă,  Seimeni  și  Salingy”,  spune
parlamentarul  Daniel  Georgescu.
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„Mulțumesc domnilor primari George Ionascu, Mitică Șerban și
Ion Beiu pentru discuțiile bune și pentru că împreună vreți să
facem  lucruri  frumoase  pentru  toate  localitățile  județului
Constanța. Continuăm!”, a adăugat acesta.

Pe aceeași temă:

Deputatul PSD, Daniel Georgescu implicat în adoptarea Codului
de urbanism şi reciclarea deşeurilor care apasă pe bugetele
locale

ATENȚIE!  Se  oprește  apa  pe
mai  multe  străzi  din
municipiul Constanța!
16 martie 2025 8:41

Pentru  remedierea  unei  avarii
survenite  la  nivelul  căminului
tehnic  situat  la   intersecția
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străzilor  Soveja  cu  B.  Șt.
Delavrancea  din  municipiul
Constanța, furnizarea apei potabile
va fi sistată vineri – 14 martie
2025,  în  intervalul  orar  09.00  –
16.00.
Vor fi afectați de lipsa apei consumatorii din zona delimitată
de străzile: Fulgerului, Dezrobirii, Soveja, Izvor, Dionisie
cel Mic, Ștefăniță Vodă, Soveja, cu arterele adiacente și
punctele termice aferente.

Recomandăm consumatorilor afectați să își asigure o rezervă
minimă de apă pentru consum și uz casnic în perioada în care
alimentarea cu apă va fi întreruptă.

ATENȚIE! Mai multe zone ale
Mangaliei  rămân  joi  fără
energie electrică
16 martie 2025 8:41
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Societatea Rețele Electrice anunță
că joi, 13 martie 2025, va sista
furnizarea  energiei  electrice  în
mai multe cartiere ale Mangaliei.
Potrivit anunțului Rețele Electrice, vor fi afectați următorii
consumatori, în intervalul

strada Mircea cel Bătrân, cu bloc M1, scarile A si B;
bloc M2, scările A si B; bloc M3, scarile A și B; bloc
M4, scările A și B; bloc M5, scarile A si B; bloc C22,
scările A si B; bloc M7, scările A, B si C; bloc M8,
scările A și B; bloc M9, scările A si B;
complex Coop Avântul, coafor ateliere,
magazine bloc M4,
sediu CEC Banc – bloc M4;
restaurant Chianti,
restaurant Port Azzuro
pizzeria bloc M5

O  avarie  pe  conducta  de
alimentare  cu  apă  a  sistat
furnizarea  apei  potabile  în
cartierele Medeea, CET, Viile
Noi și Anda
16 martie 2025 8:41
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Astăzi – 11 martie 2025, echipele
RAJA  intervin  pentru  remedierea
unei avarii survenite pe conducta
de alimentare cu apă, cu diametrul
de 600 mm, de pe strada Vârful cu
Dor, din municipiul Constanța.
În vederea desfășurării lucrărilor de reparații, se sistează
furnizarea apei potabile, în intervalul 09.00 – 17.00, în
cartierele Medeea, CET, Viile Noi și Anda, cu punctele termice
aferente acestor zone.

„Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților din zonă,
pe care îi asigurăm că echipele de intervenție deplasate la
fața  locului  vor  face  tot  posibilul  pentru  finalizarea
lucrărilor și reluarea furnizării apei potabile în cel mai
scurt timp”, transmit reprezentanții RAJA.

UPDATE:

Echipele RAJA deplasate pentru remedierea avariei de pe strada
Vârful cu Dor, din municipiul Constanța au întâmpinat mai
multe probleme de ordin tehnic care au impus necesitatea unor
intervenții suplimentare. Acestea implică prelungirea duratei
de sistare a apei și implicit extinderea ariei afectate.

În  această  situație,  până  în  jurul  orei  20.00  sunt   în
continuare afectați de lipsa apei consumatorii din cartierele



cartierele:  Medeea,  CET,  Viile  Noi  și  Anda,  cu  punctele
termice aferente acestor zone, cei din cartierul KM 4-5 și
Zona Industrială Caraiman.

Ne cerem scuze pentru orice neplăceri cauzate și vă mulțumim
pentru înțelegere!

Un  cartier  din  Constanța,
fără apă potabilă
16 martie 2025 8:41

Echipele  RAJA  sistează  furnizarea
apei  potabile  consumatorilor  din
cartierul  Coiciu,  astăzi  –  11
martie  2025,  în  intervalul  orar
08.30  –  17.00,  pentru  remedierea
unei avarii survenite pe conducta
de alimentare cu apă, cu diametrul
de 250 mm, de pe strada Dorului din
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municipiul Constanța.
„Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților din zonă,
pe care îi asigurăm că echipele de intervenție deplasate la
fața  locului  vor  face  tot  posibilul  pentru  finalizarea
lucrărilor și reluarea furnizării apei potabile în cel mai
scurt timp”, transmit reprezentanții RAJA.

RAJA  Constanța  anunță
sistarea  furnizării  apei
potabile  în  mai  multe
cartiere ale municipiului
16 martie 2025 8:41

Pentru executarea unor intervenții
la nivelul conductei de alimentare
cu apă, cu diametrul de 300 mm, de
la  intersecția  str.  Barbu  Șt.
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Delavrancea  cu  Soveja,  echipele
RAJA  sistează  furnizarea  apei
potabile, astăzi – 11 martie 2025.
Astfel, în intervalul orar 09:00 – 17:00, sunt afectați de
lipsa apei consumatorii din perimetrul delimitat de străzile:
Izvor  –  Dionisie  cel  Mic  –  Ștefăniță  Vodă  –  Soveja  –
Dezrobirii – Fulgerului – Biruinței – Izvor,  cu străzile
adiacente și punctele termice aferente zonei.

Ne cerem scuze pentru neplăcerile create utilizatorilor, pe
care  îi  asigurăm  că  echipele  de  intervenție  vor  face  tot
posibilul pentru finalizarea lucrărilor și reluarea furnizării
apei potabile în cel mai scurt timp.

ATENȚIE! Trafic restricționat
pe  bulevardul  Mamaia  din
municipiul Constanța
16 martie 2025 8:41

În perioada 11 – 13 martie 2025, se
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vor executa lucrări de remediere a
unei  avarii,  apărute  din  cauza
vechimii,  la  nivelul  sistemului
actual de preluare a apelor uzate,
cu  diametrul  de  1000  mm,  la
intersecția  străzilor  Dragoslavele
cu bulevardul Mamaia din municipiul
Constanța.
Pentru executarea intervenției, este necesară restricționarea
traficului rutier pe bulevardul Mamaia (în zona intersecției
cu strada Dragoslavele) pe banda a doua, pe o porțiune de
aproximativ 20 ml. Circulația va fi deviată pe banda întâi,
adiacentă trotuarului.

Zona  lucrărilor  va  fi  împrejmuită  și  semnalizată
corespunzător, iar pentru a facilita traficul, a fost anunțată
și Poliția Locală.

RAJA  S.A.  va  monitoriza  permanent  intervenția,  pentru  a
asigura respectarea termenului stabilit și pentru a minimiza
disconfortul resimțit de locuitorii municipiului Constanța.

Ne  cerem  scuze  participanților  la  trafic  pentru
inconvenientele  create  și  îi  asigurăm  că  echipele
constructorului vor depune toate eforturile pentru a reduce
durata intervențiilor, astfel încât circulația să fie reluată
în cel mai scurt timp și în cele mai bune condiții.

Recomandăm conducătorilor auto să circule cu prudență în zona
afectată  și  să  respecte  semnalizarea  rutieră  temporară.
Mulțumim pentru înțelegere!



Atenție! Va fi furnizată apă
cu  presiune  redusă  în
localitățile  Murfatlar,
Poarta Albă și Nazarcea!
16 martie 2025 8:41

În vederea executării lucrărilor de
remediere  a  unei  avarii,
înregistrate  la  nivelul  conductei
de aducțiune, cu diametrul de 600
mm,  din  incinta  Sursei  de  Apă
Murfatlar, echipele RAJA vor reduce
presiunea de pompare a apei de la
nivelul sursei timp de 15 ore, de
marți – 11 martie 2025, ora 21.00,
până miercuri – 12 martie 2025, ora
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12.00.
Astfel, se va furniza apă cu presiune scăzută în localitățile
Murfatlar, Poarta Albă și Nazarcea (Galeșu). În funcție de
topografia rețelei și de consumul din perioada menționată, cu
preponderență în zonele înalte, se va înregistra lipsa apei la
robinete.

„Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție vor face tot posibilul
pentru  finalizarea  lucrărilor  și  reluarea  furnizării  apei
potabile la parametrii optimi în cel mai scurt timp.

Totodată, rugăm utilizatorii afectați de această lucrare să
își asigure rezerva minimă de apă pentru consum și uz casnic
în  perioada  în  care  va  fi  sistată   alimentarea  cu  apă”,
transmit reprezentanții RAJA.

ATENȚIE!  Se  sistează
furnizarea energiei electrice
la Limanu, 2 Mai, Vama Veche
și Hagieni
16 martie 2025 8:41
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Pentru  efectuarea  lucrărilor  de
mentenantă, în scopul funcționarii
și alimentării în bune condiții a
rețelei electrice, Rețele Electrice
Dobrogea  anunță  întreruperi
programate, totale, ale curentului
electric,  joi,  6  martie,  în
intervalul  8:30-16:30,  în
localitățile 2 Mai, Limanu și Vama
Veche.
Iată programul întreruperilor:

2 Mai – RONMED Port Operator, Statia Callatis Gaz, sediu
Primaria 2 Mai, Unitatea Militara 1714 – 2 Mai;
Vama Veche, Punct Trecere Frontiera Vama Veche, Pilon 2,
Politia  Frontiera  2Mai,  Magazin  Puma  in  Frontiera,
Magazin Hairing in Frontiera, CNAIR monitorizare Trafic
Punct Trecere Frontiera, RAJA SP 1 si SP 2, SP 4;
Hagieni;
Limanu: sediu Primaria Limanu, SPA RAJA zona Limanu,
Castel Apa RAJA.

Astăzi este ziua deputatului
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constănțean Daniel Georgescu.
Redacția  ziarului  Ediția  de
Sud  îi  urează  sănătate  și
multe  realizări  în
activitatea parlamentară
16 martie 2025 8:41
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Parc  fotovoltaic  de  2,4
milioane  de  lei  la  Limanu.
Mihai  Feodorof:  Iluminatul
public va fi GRATUIT
16 martie 2025 8:41

Viceprimarul cu atribuții de primar
din Limanu, Mihai Feodorof, anunță
semnarea  unui  contract  de  2,4
milioane de lei pentru construcția
unui  parc  fotovoltaic  ce  va
asigura,  gratuit,  iluminatul
public.
„Astăzi,  la  Ministerul  Energiei,  am  semnat  contractul  de
finanțare pentru construcția unui parc fotovoltaic aici, la
noi acasă, în Limanu.

Primim o finanțare de 2,4 milioane de lei, iar din fondurile
Primăriei Limanu asigurăm o cofinanțare de aproximativ 745.000
de lei.
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Cel mai important este că, până la sfârșitul anului viitor,
vom putea asigura gratuit iluminatul public pe străzile din
toată localitatea, dar și consumul de curent al școlilor și
grădinițelor din Limanu și 2 Mai.

Vom face o economie substanțială, iar acești bani îi vom putea
folosi  pentru  alte  proiecte  utile  și  prioritare  ale
comunității  noastre.

Mai avem și alte proiecte interesante care, odată realizate,
ne vor face tuturor viața mai confortabilă aici, la noi acasă.

Îți mulțumesc, Daniel Gheorghe Georgescu pentru că ai fost
deschizător de drumuri spre Capitală și pentru că astăzi ai
fost alături de mine la semnarea acestui contract extrem de
important. Am avut emoții, dar știu că acesta este primul
contract dintr-o serie lungă de proiecte frumoase pe care
vreau să le realizez în Limanu, 2 Mai, Vama Veche și Hagieni”,
a scris Mihai Feodorof pe pagina sa de Facebook.

Suspiciune de gripă aviară pe
Lacul  Techirghiol.  Comuna
Cumpăna a intrat în zonă de
restricție
16 martie 2025 8:41

https://editiadesud.ro/suspiciune-de-gripa-aviara-pe-lacul-techirghiol-comuna-cumpana-a-intrat-in-zona-de-restrictie/
https://editiadesud.ro/suspiciune-de-gripa-aviara-pe-lacul-techirghiol-comuna-cumpana-a-intrat-in-zona-de-restrictie/
https://editiadesud.ro/suspiciune-de-gripa-aviara-pe-lacul-techirghiol-comuna-cumpana-a-intrat-in-zona-de-restrictie/
https://editiadesud.ro/suspiciune-de-gripa-aviara-pe-lacul-techirghiol-comuna-cumpana-a-intrat-in-zona-de-restrictie/


Compartimentul  Registrul  Agricol
din  cadrul  Primăriei  comunei
Cumpăna,  vă  aduce  la  cunoștință
faptul  că  în  data  de  27.02.2025
conform  adresei  B.A  nr.
10411/27.02.2025  emisă  de  LSVSA
Constanța s-a suspicionat prezența
virusului influenței aviare la doua
cadvre  rață  sălbatică  (Anas
platyrhynchos) găsite pe suprafața
lacului  Techirghiol.  În  vederea
confirmării  influenței  aviare  au
fost transmise probe reprezentative
la LNR-ISDA București.
Suspicionarea  focarului  de  influență  aviară  la  păsări
sălbatice, detremină DSVSA Constanța, să ia măsuri urgente
pentru  controlul  influenței  aviare,  pentru  împiedicarea
răpândirii  bolii  către  efectivele  de  păsări  domestice  și
pentru a readuce gravitatea efectelor economice ce pot decurge
pe teritoriul României, în confromitate cu legislația sanitară
veterinară în vigoare, respectiv Regulamentul CE /429/2016,



Regulamentul  delegat  CE  /687/2020,  Regulamentul  delegat
CE/689/2020, Decizia (UE) 641/2020, Regulamentul CE/1069/2009,
Ord. nr. 35/2016 cu modificările și completările ulterioare,
Ord. nr. 21/2018, Ord. nr. 79/2009.

În  urma  întocmirii  hărții  cu  suspicionarea  I.A.  din
localitatea  Techirghiol,  localitățile  Techirghiol,  Eforie
Nord, Eforie Sud, Agigea, Lazu, CUMPĂNA,Tuzla, Movilița și
Constanța  se  află  în  zona  de  restricție  a  focarului
suspicionat  astfel  încât  se  impun  următoarele  reguli:

– recensământul și identificarea tuturor exploatațiilor din
zonă ce dețin păsări domestice;

– toate păsările sunt plasate și ținute în clădiri închise
pentru a împiedica venirea în contact a păsărilor domestice cu
cele sălbatice;

–  prevenirea  oricărui  contact  direct  și  indirect  între
păsările sălbatice vii, în special cele de apă, și păsările de
curte și alte păsări, în special rațele și gâștele;

– interzicerea accesului la luciul de de apă a rațelor și
gâștelor domestice pentru prevenirea oricărui contact direct
și indirect cu păsările sălbatice vii;

– separarea rațelor și gâștelor domestice de alte păsări de
curte;

–  la  intrarea  și  ieșirea  din  exploatații  se  vor  respecta
condițiile  de  biosecuritate  (limitarea  accesului  în  curtea
păsărilor la o singură persoană și asigurarea mijloacelor de
protecție  pentru  interzicerea  accesului  și  contactului  cu
păsările sălbatice);

– interzicerea adăpării păsărilor de curte cu apă de suprafață
provenită din lacuri, bălți;

– informare de către proprietari a oricăror semn de boală sau
mortalitate;



–  în  cazul  identificării  păsărilor  moarte,  sălbatice  sau
domestice,  se  va  contacta  în  regim  de  urgență  medicul
veterinar  de  liberă  practică  sau  DSVSA  CONSTANȚA  pentru
dirijarea acestora la LSVSA din cadrul DSVSA CONSTANȚA în
vederea efectuării examenului de laborator;

– dezinfecția echipamentelor și vehiculelor utilizate pentru
transportul păsărilor sau altor materii posibile purtătoare de
virus;

– interzicerea mișcării din sau în afara exploatațiilor fără
aprobarea autorității competente, respectiv DSVSA CONSTANȚA;

– proprietarii vor ține evidența persoanelor care intră și ies
din exploatație;

– interdicția de evacuare sau de răspândire a așternutului,
gunoiului de grajd și dejecțiile în afara exploatațiilor;

–  interzicerea  circulației  sau  a  transportului  păsărilor,
ouălor, cărnii și cadavrelor păsărilor;

–  expedierea  din  zona  de  protecție  a  cărnii  proaspete,  a
cărnii tocate, a cărnii separate mecanic, a preparatelor și a
produselor  din  carne  provenite  de  la  păsări  domestice
originare din zonele de control și de la vânat sălbatic cu
pene din zona respectivă;

– interzicerea târgurilor, piețelor și expozițiilor;

(FOTO/VIDEO)  În  ce  stadiu
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sunt plajele și digurile din
Costinești, în plin proces de
reabilitare
16 martie 2025 8:41

Lucrările  de  înnisipare  de  la
Costineşti  se  desfăşoară  conform
graficului.  Potrivit  Ministerului
Mediului,  în  acest  moment,  în
stațiune mai sunt puţin peste două
hectare  de  plajă,  ca  urmare  a
procesului de eroziune costieră.
În foarte multe locuri, apa mării a ajuns până în taluz. Până
la sfârşitul acestui an, promite ministerul, vor fi 26 de
hectare de plajă nouă la Costineşti.

Lucrările de la Costineşti se vor desfăşura în două etape.

Prima etapă până la începerea sezonului de vară şi a doua
etapă după încheierea sezonului.

Până la începerea sezonului cald vor fi făcute cele patru
diguri spre largul Mării Negre, urmând ca procesul efectiv de
înnisipare să înceapă odată cu închiderea sezonului.
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Lucrările de refacere a plajelor și digurilor la Costinești
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Lucrările de refacere a plajelor și digurilor la Costinești

Primăria  Comunei  Limanu  și
ASPA IVETS încep campania de
sterilizare  gratuită  a
animalelor cu stăpân
16 martie 2025 8:41
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Primăria  comunei  Limanu,  împreună
cu  ASPA  IVETS,  dă  startul
campaniilor  de  sterilizare  în
cadrul  programului  ”Indexul
Animalelor”,  care  include
identificarea,  înregistrarea  și
sterilizarea gratuită a animalelor
cu stăpân.
Detalii campanie:

Destinatari:  Persoane  care  dețin  domiciliul  sau
proprietăți  în  comuna  Limanu  și  sunt  deținătoare  de
câini și pisici
Perioadă de desfășurare: 10-14 martie, conform HCL nr.
37/28.02.2023.
Locații: Limanu și 2 Mai (vor fi anunțate în perioada
imediat următoare în funcție de numărul solicitărilor).

Cum te poți programa:

Pentru a beneficia de serviciile gratuite, programările
se fac pe baza unei solicitări, care poate fi depusă:
Online: la adresa de e-mail apcm@primarialimanu.ro
La sediul Primăriei Limanu: direct la ghișeu.

Identificarea  și  înregistrarea  câinilor
este  obligatorie  și  se  sancționează  cu
amendă între 2.000 și 5.000 lei.
Sterilizarea câinilor este obligatorie și se sancționează cu
amendă între 5.000 și 10.000 lei.

Abandonul câinilor este considerat infracțiune!



Pentru mai multe informații:

Telefon:  0755/141504  (luni-joi:  09:00-16:00,  vineri:
09:00-15:30)

E-mail: apcm@primarialimanu.ro

TUZLA:  Iată  programul
distribuirii recipientelor de
colectare reziduale
16 martie 2025 8:41

Primarul  comunei  Tuzla,  Taner
Reșit,  anunță  programul  privind
distribuirea  către  populație  a
recipientelor  de  colectare
reziduale.
Astfel,  potrivit  edilului  din  Tuzla,  programul  pentru
următoarele  zile  pe  străzi  privind  distribuirea  către
populație  a  recipientelor  de  colectare  reziduale  (pubelele
negre de 120 L destinate exclusiv deșeurilor menajere) este
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următorul:

Cetățenii care nu au putut prelua recipientele ce li se cuvin
vor trebui să solicite revenirea prin apelarea numarului de
telefon: DISPECERAT IRIDEX – 0219739.

ATENȚIE!  Mâine  vor  SUNA
alarmele  în  Mangalia:  Ce
semnificații  au  semnale
acustice
16 martie 2025 8:41

Miercuri,  26.02.2025.  în
intervalul  orar  10:00-11:00,  va
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avea  loc  exercițiul  de  alarmare
publică  MIERCUREA  ALARMELOR,  cu
scopul de a verifica funcționarea
sirenelor de pe întreg teritoriul
județului Constanța.
Exerciti̦ul se va desfas̆u̦ra la nivel nati̦onal, iar sirenele din
ta̦ra ̆vor emite semnalul Alarma ̆la dezastre, care presupune
iminenta̦ producerii unor calamitat̆i̦ cu impact major asupra
comunitat̆i̦lor.

Desi̦ acti̦onarea sirenelor poate genera disconfort ın̂ ran̂dul
cetat̆ e̦nilor, deprinderea modului de comportare si
familiarizarea cu tipul urgente̦i anunta̦te sunt de un real
folos ın̂tr-o situati̦e limita.̆

Astfel, le recomandam̆ cetat̆e̦nilor sa ̆ram̆an̂a ̆calmi si̦ sa ̆ıŝi̦
continue activitat̆i̦le obisn̦uite, urmar̆ind ın̂ paralel
informar̆ile oficiale. In̂ cazul unor situati̦i reale, mai multe
informati̦i vor fi transmise prin intermediul mesajelor RO-
ALERT, al aplicati̦ei DSU si̦ al altor surse si̦ canale de
informare ale structurilor pentru situati̦i de urgenta̦,̆ precum
si̦ de posturi de radio sau televiziune.

In̂ştiinţarea, avertizarea, prealarmarea şi alarmarea se
realizeaza ̆ ın̂ scopul dispunerii mas̆urilor de protecti̦e a
populaţiei si̦ a bunurilor materiale, precum şi pentru
limitarea efectelor dezastrelor. Cele mai des ın̂tal̂nite
situati̦i ın̂ care este alarmata ̆ populati̦a, prin intermediul
sirenelor electrice si̦ electronice, au loc pe timpul
inundati̦ilor, can̂d este semnalata ̆ iminenta̦ producerii unor
viituri care sa ̆puna ̆ın̂ pericol viata̦ persoanelor.

De asemenea, sistemul de ın̂sțiinta̦re – alarmare este utilizat
ın̂ cazul producerii unor accidente tehnologice ın̂ care sunt
implicate substante̦ periculoase, ruperii unor baraje



hidrotehnice sau cad̆erii obiectelor din atmosfera.̆ Această
metoda ̆ destinata ̆ protecti̦ei populati̦ei civile poate fi
utilizata ̆si̦ pe timpul conflictelor armate.

Prin  intermediul  acestor  mijloace  de  alarmare  pot  fi
transmise semnale acustice cu diferite semnificati̦i sau pot fi
transmise mesaje vocale care vizeaza ̆ anumite mas̆uri pentru
comunitate.

• Alarma ̆la dezastre – se compune din 5 sunete a 16 secunde
fiecare, cu pauza ̆de 10 secunde fiecare;

• Prealarma ̆aeriana ̆– se compune din 3 sunete a 32 de secunde
fiecare, cu pauza ̆de 12 secunde fiecare;

• Alarma ̆aeriana ̆– se compune din 15 sunete a 4 secunde
fiecare, cu pauza ̆de 4 secunde ın̂tre ele.


